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Onderwerp: Update corridor Atlanta - Amsterdam

In deze mail stuur ik je een update over de corridor tussen Atlanta — Amsterdam. Deze zal vanaf 27 maart gestopt worden omdat

de sector (KLM//Delta/Schiphol) geen commercieel perspectief zien in de corridor in de huidige vorm.

Het doel van de proef met de travel corridor was om de risico’s die gepaard gaan met reizen vanuit hoog-risicogebieden te

beperken, ervaring op te doen met nieuw testbeleid en om te kijken of de quarantaine beter wordt nageleefd.

Eind januari is de evaluatie van het concept opgeleverd. Vanuit VWS hebben wij de bevindingen van deze evaluatie positief

beoordeeld, met name omdat de zelf-gerapporteerde naleving van de quarantaine op de vluchten zeer hoog was. De minister van

lenW heeft echter in januari aangegeven aanvullende vragen te hebben alvorens te kunnen instemmen het concept verder uit te

bouwen. Bij de eerste evaluatie bleek namelijk dat:

1. Een groep passagiers te vroeg een derde test had laten afnemen op Schiphol (dus al op dag 3 of4 van de

quarantaineperiode, i.p.v. op dag 5);
2. Niet gecheckt was of de groep passagiers die de quarantaineperiode in NL nog moest afmaken, dat ook daadwerkelijk

deed;

3. Niet onderzocht is hoe veilig de corridorviuchten in vergelijking met ‘reguliere’ viuchten zijn.

In navolging hierop zijn wij met lenW, Berenschot en de sector aan de slag gegaan met het opzetten van een aanvullende evaluatie

om bovenstaande informatie boven tafel te krijgen.

Vorige week gaf KLM/Delta echter aan niet langer mee te willen werken met deze verdere evaluatie. Zij gaven aan niet voldoende

(commercieel) perspectief te zien in het concept in de huidige vorm, ook in relatie tot het ‘reguliere’ test- en quarantaineregime

dat inmiddels van kracht is bij vliegreizen naar NL. De reguliere regels voor vliegreizen onderscheiden zich nauwelijks meer tot die

van het corridorconcept (dubbele testverplichting en de mogelijkheid de quarantaine op dag 5 te beéindigen met een derde test).
Het enige verschil is dat bij het corridorconcept reizigers de quarantaineperiode van 5 dagen voér vertrek mogen starten.

De sector heeft daarom verzocht om - zonder eerst de verdere evaluatie van het initiéle corridorconcept uit te voeren - de regels

op de corridorviuchten te versoepelen om het concept voor hen aantrekkelijk te houden. Zo vragen zij bijvoorbeeld om meer

reizigersgroepen toe te laten of om de quarantaine op corridorviuchten af te schaffen. Als dit niet mogelijk zou zijn, heeft de sector

aangegeven te stoppen met het uitvoeren van de corridorviuchten in de huidige vorm. De minister van lenW heeft aangegeven dat

de vluchten gestopt moeten worden als KLM/Delta niet mee wil werken aan verdere evaluatie van het concept.

Wij zijn na deze boodschap nogmaals met lenW in gesprek gegaan en zijn samen tot de conclusie gekomen dat we geen

versoepelingen op de huidige corridorvluchten kunnen toestaan. Het oorspronkelijke doel bij de start (december 2020) van de

corridor waren de risico’s omtrent reizen vanuit hoog-risicogebieden te beperken met extra veiligheidsmaatregelen (meer testen)
dan bij reguliere vluchten. Daartegenover stond een verkorte quarantaineperiode, waarvan de start al mocht plaatsvinden voor

vertrek. Een vergelijkbare uitruil bestaat in de huidige situatie niet meer omdat de reguliere test- en quarantaineregels bij inreizen

inmiddels zeer sterk lijken op die van het corridorconcept. Het alternatief om op bestaande corridorvliuchten het
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quarantaineregime af te schaffen of reizigersgroepen toe te staan vinden wij onverantwoord. De sector wil met ons in gesprek

blijven over mogelijk andere type corridors in het geval de epidemiologische situatie toelaat om de algemene reismaatregelen te

versoepelen.

Aan de Kamer is op 4 december gemeld dat het corridorconcept van start zou gaan op 15 december. In de stand van zakenbrief van

2 februari is gemeld dat de aanvullende evaluatie van de corridor uitgevoerd zou gaan worden. Aan dit laatste wil de sector nu dus

niet meer meewerken.

Hoe verder?

- KLM/Delta zien geen perspectief in de corridor in de huidige vorm, en hebben daarom aangegeven niet mee te willen

werken aan verdere evaluatie.

- De minister van lenW heeft aangegeven dat als KLM/Delta niet willen meewerken aan een verdere evaluatie, de corridor

gestopt moet worden.

-  Vanuit VWS vinden wij het tevens onwenselijk een soepelere corridor tussen Atlanta — Schiphol toe te staan.

- KLM/Delta is hier inmiddels van op de hoogte, en heeft zich hierbij neergelegd.
-

Wij stellen voor om in de voortgangsbrief van 23 maart op te nemen dat het corridor-concept tussen Atlanta en Amsterdam

stopt.

lk hoor graag of je hier akkoord mee bent.
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